
Zápis z jednání Rady Občanského sdružení NosiNET 
 

24. 10. 2008 
 

 
Dne 24. října se uskutečnilo jednáni Rady Občanského sdružení NosiNET (dále jen „rada“). 
 
Přítomní členové rady: Ing. Tomáš Lukl, Ing. Jiří Květon, Mgr. Ondřej Židek, Ondřej Svoboda 
 
 
Rada sdružení: 
 

• Přijala nové členy sdružení: 
o Petr Kuba 
o Lenka Mücková 
o Radek Pich 
o Robert Lukš 
o Jaroslav Koláček 
o Aleš Sedlo 
o Ivana Schwarzová 
o Jiří Bartušek 
o Marie Pilátová 
o Hana Španielová 
o Petr Konečný 
o Jan Hájek 
o Vladimír Červínek 
o Miroslav Osička 

• Rozhodla nakoupit nový router na věž, který bude schopen spolehlivě rozdělovat provoz 
v síti a dávat větší prioritu vybraným službám (VoIP) před například P2P programy. 

• Rozhodla o umístění dalších přístupových bodů na věž, kvůli rovnoměrnému dělení 
zátěže. 

• Vybuduje do konce roku nový přístupový bod v pásmu 5GHz na komíně bývalé 
„Hanuškovy cihelny“. 

 
 
Zápis pořídil: Ondřej Svoboda 
 
Ověřili: Jiří Květon, Tomáš Lukl 


